
Styremøte 18.08.20 
 

Avholdt via facetime. 

 

TILSTEDE: Hugo Strugstad, Dag-Steinar Johnsen, Erik Veie-Rosvold, Lars Tore Strand, Evald Kvernmo 

(trakk seg i løpet av oppstarten av møtet) 

 

SAK 1: EVALD TREKKER SEG FRA STYRET 

Evald takker for seg i styret da han har lagt opp og ikke er medlem i klubben lenger. 

 

SAK 2: KURSINSTRUKS OG TANDEMINSTRUKS 

Kursinstruksen er straks ferdigstilt. Det mangler kun noe i forhold til punkt omkring betaling inn til 

klubbens konto, etc. Spørsmål som har dukket opp underveis i arbeidet med denne er om 

hjelpeinstruktør bør få tilbud om betaling?  

Når det gjelder tandeminstruks er punktene som skal stå rimelig satt.  

Erik oversender forslag til instrukser til styret for godkjenning. 

 

SAK 3: KURS I PARAGLIDING 

Det var planlagt prøvedag søndag den 9. august, men på grunn av ulykken på Forbordsfjellet gikk 

denne ut. 

Slik som situasjonen ble i forhold til ulykka har det kommet forslag om at man i stedet for å avholde 

kurs skal prioritere å følge opp de som allerede er PP2 i klubben. I forlaget ligger det at man 

arrangerer en oppfriskningsdag hvor målet er at PP2´ere skal få mest mulig start- og landingstrening. 

For effektiv transport kan man kanskje leie en minibuss som kan kjøre opp og ned fjellet? Erik og 

Hugo tar ansvar for å sette i gang en slik dag i løpet av nærmeste framtid. 

 

SAK 4: INFORMASJONSMATERIELL PÅ KLUBBHUSET 

Det sjekkes ut om dette har kommet opp. 

 

SAK 5: AVTALE OMKRING VEIEN OPP FORBORDSFJELLET 

lager utkast til avtale med grunneier. Denne oversendes styret for gjennomsyn før den presenteres 

for grunneier. 

 

 



SAK 6: KRANS TIL BEGRAVELSEN TIL SVEIN HÅVARD 

Klubben har gått til innkjøp av krans til Svein Håvards begravelse. Denne er kjøpt inn sammen med 

NLSK. 

 

SAK 7: FOKUS PÅ SIKKERHET 

 Klubben ønsker å ha fokus på sikkerhet under flyging fra Forbordsfjellet. Det er tenkt å ha en felles 

dag sammen med NLSK hvor dette vil være tema. Klubben har i tillegg et ønske om at ferske piloter, 

og piloter som ikke har fløyet så mye fra vårt flysted, får informasjon om forhold som kan påvirke 

sikkerheten under flyging. Dette kan være tema under den tidligere nevnte PP2´dagen. 

 

SAK 8: NESTE STYREMØTE 

Neste styremøte er satt til den 22.09.20 

 

Referent: Lars Tore Strand 

 

 

 


